
  

                                                                                        
                                                                                             
 

Referat styremøte BK 08.02.24 

Åsane Arena kl. 20-22 
 
Til stede: Kristian, Gunnar, Erik, Suong, Anne Hege, Randi, Ågot, Magnus 
Fra admin: Trond Kristian 
Meldt forfall: Aleksander, Sebastian 
 
 
   
01-02   Godkjenning av referat fra styremøte 11.01.24 
Referat godkjent 
 
 
02-02   Økonomi (TK)  

• Bra likviditet. 2 mill er satt av på buffer-/sparekonto 
• Budsjett -24 – små endringer  

 
 

03-02   Oppdatering fra administrasjonen (TK) 
 

• Over 2800 medlemmer har allerede kjøpt medlemskap for 2024, forventer en økning i antall 
medlemskap de neste månedene. 3354 betalende medlemmer i 2023. 

• Oppstart av ny paraklatregruppe i Vestveggen på mandager - har fått støtte fra 
Gjensidigestiftelsen til å gjennomføre dette. Oppstart denne uken. 

• Trenersamling med Udo Neumann gjennomført i uke 4 - solide og gode innspill til klubbens 
sportslige plan 

• Instruktørkurs paraklatring avholdt helgen uke 4 
 

• NC i buldring i Kristiansand 3-4. februar. 25 deltakere fra klubben deltok. 
 

 

04-02   Høringsutkast strategiplan for 2024-26 NKF 
Er her endringer fra forrige periode? Bør strategien være tydeligere, inneholde mer/annet? Noe vi bør 
melde tilbake? 
 
Vi synes fortsatt strategien er tannløs og alt for generell – nesten identisk med forrige strategi. Dette er 
for tynt. 
 

05-02   Årsmøte 2024 (Ågot/TK) 
• Arbeid med årsberetning -23 er i gang (Ågot/TK) 



• Sigurd fikser layout 
• Foredrag med Anne Ackre 
• Bestilt lokale - Cafè Curling 

 

06-02   Stipend – behandle søknader  
 
Følgende stipend er vedtatt gitt: 
 
Ekspedisjon 
Adam Custer     10 000,- 
 
Seniorutøvere 
Anne Ackre   30 000,- 
 
Utenom klatreskolen 
Jun Vilde Hunskår  5 000,- 
Aurora Straume Karlsen 5 000,- 
Birk Nordøen   5 000,- 
 
Trinn 7 Klatreskolen 
Scott Norstrand  5 000,- 
Elias Pedersen  10 000,- 
Sebastian Føleide  10 000,- 
Jaran Nord Ringheim  10 000,- 
Tormod Viken   5 000,- 
Torjus Sæbbe   5 000,- 
Eirik Kristoffersen  5 000,- 
 
Trinn 6 Klatreskolen 
Haakon Kiperberg  10 000,- 
Virgina Vignal   10 000,- 
Iben Amundsen Larsen 10 000,- 
Josefine Blomquist  10 000,- 
Gaja Czwartosz  5 000,- 
Markus Søvik   5 000,- 
Leonora Vigestad Berdal 5 000,- 
 
SUM    160 000,- 
 
 
 

Styrets halvtime 
         
 
07-02   Oppdatering fra komitéene 
 
 

• Førerkomitéen (Kristian) 
 
Arbeidet med klatrefører er tidkrevende. Designer har allerede brukt opp planlagt budsjett – som 
antakelig var satt alt for lavt. Det vedtas å sette av kr. 60.000,- ekstra til design-/layoutarbeidet. 
 
Vi vet nå at vi får inn kr. 55.000,- i annonseinntekter til klatreføreren (Ågot) 



 
 

 
 
 

• Anleggskomitéen (Gunnar) 
Erlend Sunde kom og orienterte om hva som skjer på Slettebakken. Han og Gunnar har deltatt i 
møter ifm planarbeidet der. Backe Idrettsbygg har tegnet utkast til planskisse for bygg etter innspill 
fra anleggskomiteen og administrasjonen. Vi avventer nå svar fra plan- og bygningsetaten om 
endelig plassering av idrettshallen på tomten. 
 
   

 
 

08-02   Eventuelt 
 

 
 
 
 

_________________________                                        ___________________________ 

 Ågot Caroline Nilssen (leder)                                                Kristian Gjerding (nestleder) 

 

 

_________________________                                        ___________________________ 

    Soung Thuy Pham Vo                                                                  Anne Hege Straume 

 

 

_________________________                                        ____________________________ 

          Randi E. Taxt                                                                             Magnus Kvamme 

 

 

_________________________                                          ___________________________                

               Gunnar Karlsen                                                                      Erik Faugstad 

 

 
 
 
 


